
PROTOKÓŁ Nr XXV/17
z XXV posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 08 września 2017 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Urzędzie Gminy Mielnik o godz. 900, zakończyła
się o godz. 1055

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcie XXV sesji Rady Gminy Mielnik dokonał Wiceprzewodniczący Rady Pan
Mateusz Bukrewicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty:

1. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  w formie dotacji Gminnej
Spółce Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie  Gminy Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, przyjęła wniosek Pana Wójta w
sprawie  rozszerzenia porządku obrad sesji.
Ustalony porządek sesji brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Mielnik na lata 2017-2030.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  w formie dotacji Gminnej

Spółce Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie  Gminy Mielnik.
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku

na terenie Gminy Mielnik.
10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu  świadczenia usług w

zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i
zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właścicieli
nieruchomości opłatę za zagospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy
Mielnik,

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za
pobyt  w  ośrodkach  wsparcia  i  mieszkaniach  chronionych  mieszkańców  Gminy
Mielnik.

12. Zajęcie stanowiska w sprawie reaktywowania posterunku policji w Mielniku.
13. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  statutowych  oraz  wyników  finansowych  Zakładu
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Gospodarki Komunalnej za I półrocze 2017r.
14. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2017 r.
15. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu gminy oraz realizacji inwestycji i remontów

za I półrocze 2017 r.
16. Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego.
17. Ocena działań promocyjnych i kształtowanie wizerunku gminy.
18. Informacja  z  realizacji  zadań  finansowych  z  funduszu  sołeckiego  oraz  bieżących

inwestycji i remontów na terenie gminy.
19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
20. Wolne wnioski.
21. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXV sesji Rady Gminy jest wyłożony na
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami:

1) Poinformował, że Pan  Przewodniczący Rady wraz z Panem dyrektorem Sypkiem i
Panem dyrektorem Baranowskim są dzisiaj na Białorusi, zostali zaproszeni przez mera
Wysokiego do uczestniczenia w uroczystościach w Brześciu.

2) Za  tydzień  Pan  Wójt  wraz  z  Przewodniczącym  Komisji  Rewizyjnej  Panem
Kożuchowskim i Panem dyrektorem Baranowskim na zaproszenie mera Solenecznik
pojadą  na  dożynki.  Rejon  Solenecznicki  jest  w  ponad  80  %  zamieszkały  przez
Polaków i zależy im na spotkaniu z Polską.  Spotkanie organizuje ambasada RP w
Wilnie.  W piątek  15  września  odbędzie  się  spotkanie  z  merem,  w  sobotę  będzie
spotkanie z biznesmenami.

3) Otrzymaliśmy  środki  na  III  etap  budowy  kanalizacji  i  podpisaliśmy  umowę  z
Zarządem Województwa na środki, wykonawcą kanalizacji będzie Rejonowy Związek
Spółek Wodnych. Dzisiaj, do godz.12:00, składane są oferty na nadzór inwestorski. W
tym roku wykonamy część  robót, prace zakończymy w roku przyszłym.

4) Zajmowaliśmy  się  sprawą  naszego  sztandarowego  projektu,  transgranicznego  -
„Zamek Jagiellonów w Mielniku i Zamek Sapiehów w Wysokim świadkami naszej
wspólnej historii”. Jest już opracowana koncepcja, trwają prace związane z projektem
budowlanym. W trakcie spotkań w Kurii w Drohiczynie ustalono wspólne stanowisko
jak  ma  to  wyglądać.  II  etap  projektu  pod  względem  formalnym  został  oceniony
pozytywnie, czekamy na rozstrzygnięcie merytoryczne (II połowa października  br.) i
informację czy projekt ten wejdzie do realizacji.

5) W Mielniku, w rynku, trwają wykopaliska. Niewielką część eksponatów pokazano w
trakcie  Biesiady Mielnickiej.  W trakcie  prac  odkryto  fragmenty  pieca  i  fragmenty
fundamentów budynku.

6) Chcemy  zadbać  o  pozostałości  cmentarza  żydowskiego  w  Mielniku,  w  latach  20
ubiegłego  wieku  obywatele  wyznania  mojżeszowego  stanowili  znaczny  odsetek
mieszkańców  Mielnika.  Profesor  Jerzy  Uścinowicz  z  Politechniki  Białostockiej
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dysponuje pracami dyplomowymi studentów dotyczącymi cmentarza żydowskiego w
Mielniku.

7) Za  21  tys.zł.  zostaną  wykonane  tablice  informacyjne  w  poszczególnych
miejscowościach gminy, łącznie 15 tablic. Do opracowania pozostała kwestia tekstów,
które znajdą się na tablicach i końcowe ustalenia z konserwatorem zabytków.

8) Mamy  już  pełny  projekt  przedszkola,  Kierownik  Gorochowicz  sprawdza  projekt,
rozstrzygamy różnego rodzaju wątpliwości. Pod koniec września ogłoszony zostanie
przetarg  na  wykonanie  przedszkola.  Będziemy  składać  wniosek  o  dofinansowanie
budowy, możemy uzyskać około 80 % środków na budowę.

9) Rozstrzygnięty jest konkurs na Rubinek, czekamy na podpis Zarządu Województwa,
wcześniej  nie możemy podjąć prac przy Rubinku.

10) Wykonany  został  parking  przy  Starym  Trakcie,  wykonano  prace  w  Sutnie  przy
oświetleniu  i  utwardzeniu  placu,  dzisiaj  jest  odbiór  prac  przy  remoncie  elewacji
budynku poszkolnego w Tokarach.

11) Rozpoczęły się prace na drodze Wilanowo-Tokary, prace przy ułożeniu chodników na
ulicy Bugowej, potem będzie robiona ulica Widokowa, będą wykonane dwa zjazdy –
jeden  koło  Pana  S    ,  drugi  tam,  gdzie  był  stary  prom.  Na  koniec  zostanie
utwardzenie placu w Tokarach.

12) W najbliższym czasie  podpiszemy umowę na realizację  w asfalcie  ulic  Piaskowej,
Bugowej, odcinka drogi w Osłowie i w Tokarach przy cerkiewce – odcinek łączący
drogę powiatową z wojewódzką. Wykonawcy dróg znacznie podnieśli ceny, dlatego
musimy zwiększyć środki na tel cel.

13) Będą drobne remonty dróg śródpolnych, gminnych. Na ten cel nie będziemy mieli
dużo pieniędzy, ponieważ duże środki musimy przeznaczyć na asfalt.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o jego pracy między
sesjami.
 

Do punktu 5.

Zapytanie Pana Pawła Grzegorza Pury
Pan radny zwrócił się o naprawę drogi w Maćkowiczach, droga jest w bardzo złym stanie, ma
dużo dziur które trzeba załatać.

Pan Wójt Gminy odpowiedział, że aby uniknąć  kolejnych tego typu pytań informuje, że
wczoraj podpisał zapytanie ofertowe w sprawie asfaltu na zimno. Wszystkie drogi gminne
zostaną zlustrowane, jeśli zabraknie tego asfaltu, to dokupimy więcej.

Zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
Pan radny zapytał jak wygląda sprawa budynku zaplecza sportowego przy boisku i czy da się
tam coś zrobić aby budynek dalej nie niszczał.

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Pan radny uważa, że powinno być większe zaangażowanie w temacie usuwania skutków po
ostatniej  wichurze.  W Homotach nie  wszystkich stać na usunięcie  szkód,  ludzie  nie  mają
środków a uszkodzone dachy źle wyglądają.
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Do punktu 6.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

Komisje Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 01 września 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr
XXV/147/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 7.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017-2030.

Komisje Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 01 września 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2017-2030.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr
XXV/148/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata
2017-2030.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 8.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  w formie
dotacji Gminnej Spółce Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik.

Komisje Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 01 września 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  w formie dotacji Gminnej Spółce
Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr
XXV/149/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  w formie dotacji  Gminnej Spółce
Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 9.

Pan Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i  Infrastruktury przedstawił projekt
uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy
Mielnik.

Komisje Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 01 września 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Gminy Mielnik.
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Rada   Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr
XXV/150/17  w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie
Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 10.

Pan Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i  Infrastruktury przedstawił projekt
uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu   świadczenia  usług  w  zakresie
odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za zagospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Mielnik.

Komisje Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 01 września 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu  świadczenia usług w zakresie
odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za zagospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr
XXV/151/17 w sprawie szczegółowego sposobu i  zakresu  świadczenia usług w zakresie
odbierania  odpadów komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych
odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za zagospodarowanie
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)
Do punktu 11.

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej w Mielniku przedstawiła projekt
uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w
ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Mielnik.

Komisje Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 01 września 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w
ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr
XXV/152/17 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w
ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 12.

Pan Wójt przedstawił projekt stanowiska Rady Gminy Mielnik w sprawie reaktywowania
posterunku policji w Mielniku.

Komisje Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 01 września 2017r. pozytywnie zaopiniowały
projekt  stanowiska  Rady  Gminy Mielnik  w sprawie  reaktywowania  posterunku  policji  w
Mielniku.
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Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła stanowisko w sprawie
reaktywowania posterunku policji w Mielniku.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 13.

Pan dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku przedstawił sprawozdanie z
realizacji zadań statutowych oraz wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej za I
półrocze 2017r.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie z realizacji zadań statutowych oraz
wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 2017r.

(w zał. na str..............prot.)

(po przerwie)

Do punktu 14.  

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy przedstawił sprawozdanie Komisji z
działalności za I półrocze 2017 r.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności
za I półrocze 2017r.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 15.  

Pan Wójt poinformował, że wpłynęła jedna oferta za 110 tys.zł na remont dachu na budynkach
po  byłej  weterynarii  i  siedzibie  SG.  Uznaliśmy,  że  suma  jest  zbyt  duża  i  przetarg  został
unieważniony. Jest ogłoszone nowe postępowanie w tej sprawie, czekamy na oferty.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  z  wykonania  budżetu  gminy  oraz
realizacji inwestycji i remontów za I półrocze 2017 r.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 16.  

Pan  Wójt poinformował,  że  nieobecny  na  sesji  dyrektor  Zespołu  Szkół  jest  w  podróży
służbowej na Białorusi.
Budynek szkoły  jest  przygotowany do rozpoczęcia  roku szkolnego.  Jest  trochę  problemów
kadrowych, ze szkoły odeszli  Państwo Rokoszowie,  Pani  Anna Marks uległa  wypadkowi i
przebywa na zwolnieniu lekarskim. Na to miejsce zostali zatrudnieni nauczyciele z zewnątrz, na
godziny, tak, że liczba etatów w Zespole Szkół nie wzrosła.

Pan Henryk Symonowicz zapytał, czy w wyniku reformy oświaty jacyś nauczyciele z Zespołu
Szkół stracili pracę.

Pan Wójt odpowiedział, że że na razie pracy w szkole nikt nie stracił, odeszła część emerytów,
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była Pani dyrektor jest na urlopie zdrowotnym do przyszłego roku, ale po powrocie czeka na
nią etat.  W następnym roku odchodzą ze szkoły dwa oddziały gimnazjalne, cieszymy się że jest
dużo dzieci w przedszkolu (60 ).

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informacje dotyczącą przygotowanie placówek
oświatowych do nowego roku szkolnego.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 17.  

Rada Gminy przyjęła  do  wiadomości  informację  dotyczącą  działań  promocyjnych i
kształtowania wizerunku gminy.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 18.  

Pan Wójt przedstawił informację z realizacji zadań finansowych z funduszu sołeckiego oraz
bieżących inwestycji i remontów na terenie gminy.
Poinformował,  że  trwają  prace  projektowe  świetlicy  w  Maćkowiczach.  Na  dzisiaj  są
przyhamowane niektóre prace w związku z unieważnieniem przetargów. Wykonawca projektu
przedszkola  poniesie  kary  z  tytułu  przedłużenia  terminu  wykonania  projektu.  Umowa  na
wykonanie projektu przekroczona została o 105 dni.

Pan Stanisław Drozdowski – sołtys sołectwa Wajków zapytał o realizację zadania w Wajkowie
ze środków funduszu sołeckiego – wykonanie oświetlenia na placu zabaw. Pan sołtys zaprosił
Pana Wójta  na zebranie w sprawie podziału funduszu sołeckiego na 2018r. Zebranie odbędzie
się w dniu 10 września br. o godz.14:00.

Pan Wójt odpowiedział, że spóźnia się projektant oświetlenia, projekt oświetlenia w Wajkowie
i Mętnej ma zostać wykonany do 22 grudnia 2017r.
Podziękował za zaproszenie ale ze względu na wcześniejsze zobowiązania nie będzie mógł
uczestniczyć w zebraniu w Wajkowie.

Pan Mikołaj Strapko – sołtys sołectwa Radziwiłłówka stwierdził, że w Radziwiłłówce  nie ma
zrobionych  dróg gminnych,  żadna droga  po  komasacji  nie  została  zrobiona.  W niektórych
sytuacjach nie ma dojazdu do posesji, a wysyłane są upomnienia za śmieci, mimo tego, że z
braku dojazdu śmieci tam nie są odbierane. Pan sołtys stwierdził, że na naprawę dróg gminnych
przeznaczono w budżecie 200 tys.zł. a przez 3 lata w Radziwiłłówce nie remontowano dróg.

Pan Wiceprzewodniczący Rady zaproponował, aby o tych sprawach porozmawiać w punkcie
wolne wnioski.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  z  realizacji  zadań  finansowych  z
funduszu sołeckiego oraz bieżących inwestycji i remontów na terenie gminy.

(w zał. na str..............prot.)
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Do punktu 19.  

Odpowiedź na zapytanie Pana Pawła Grzegorza Pury
Pan Wójt na zapytanie odpowiedział na bieżąco, zapewnił, że wystarczy zimnego asfaltu na
remont tej drogi, a Zakład Gospodarki Komunalnej wykona tam prace.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
W lutym przyszłego roku jest możliwość aplikacji o środki na remont zaplecza sportowego.
Wcześniej nie możemy zacząć prac, bo wówczas nie mielibyśmy możliwości wystąpienia o
środki. Dbamy o to, aby stan tego budynku nie uległ pogorszeniu.

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Zaraz po huraganie wystąpiliśmy do Wojewody Podlaskiego o środki. Wojewoda przydzielił
środki  głównie  na  budynki  mieszkalne.  W  jednym  przypadku  poszkodowani  otrzymali
maksymalną kwotę pomocy w wysokości 6 tys.zł., w pozostałych przypadkach  były mniejsze
kwoty. Łącznie otrzymaliśmy od Wojewody na ten cel 10 tys.zł. dla 5 poszkodowanych rodzin.

Pani Kierownik GOPS poinformowała, że tylko w tej jednej rodzinie o której mówił Pan
Kożuchowski, sprawy naprawy budynków po huraganie nie zostały zakończone. N ie został
tam jeszcze rozliczony przyznany zasiłek celowy. Właściciel budynku o którym mówił Pan
radny nie jest zainteresowany przekryciem tej stodoły tylko jej rozebraniem.

Pan Wójt zwrócił się do Pani Kierownik GOPS o zbadanie sprawy którą zgłosił Pan radny
Kożuchowski i poinformowanie go o wynikach.

Odpowiedź na wystąpienie Pana Mikołaja Strapko
Pan Wójt stwierdził, że w Radziwiłłówce nie jest źle w kwestii dróg gminnych, dużo gorzej jest
w innych sołectwach. Pan sołtys myli się również co do wysokości kwoty przyznawanej w
ramach budżetu, nie jest to 200 tys.zł. w skali roku tylko dużo więcej. Po dzisiejszej zmianie w
budżecie w bieżącym roku na drogi przeznaczamy ponad 1 mln.zł.
Pan Wójt wymienił jakie drogi były robione w Radziwiłłówce. Po sygnale od Pani radnej o
kamieniach leżących drodze gminnej usunęliśmy je, a kamienie potem znowu pojawiły się.
Mieszkańcy powinii poinformować Wójta kto umieszcza kamienie na drodze, a wójt już będzie
wiedział co z tym zrobić.

Pan  Strapko poinformował  że  w  Radziwiłłówce  zarosnięta  i  nieprzejezdna  jest  droga
przeciwpożarowa.

Pan Wójt odpowiedział,  że  droga  ta  jest  przejezdna,  a  asfaltu  na  drogach  gminnych  nie
będziemy robić. Zaproponował aby Pan Przewodniczący wraz z radnymi zrobili objazd dróg
gminnych.

Do punktu 20.  

Przybyły na sesję  Pan Dariusz Demianowicz – Prezes Zarządu Okręgu Polskiego Związku
Wędkarskiego w Białymstoku i  Pan Karol Nowacki Członek Zarząu Okręgu PZW wręczyli
Panu Wójtowi medal za załugi  w rozwoju wędkarstwa PZW Okręgu Białystockiego.
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Pan Wojt podziękował za przyznane mu odznaczenie.

Pan Kazimierz Tobota zaproponował aby poinformować sołtysów o zasadach segregacji w
związku  z  czwartym  workiem  do  odbioru  śmieci.  Sołtysi  będą  mogli  wówczas  udzielać
mieszkańcom wyjaśnień w tej sprawie.

Pan  Wójt zapewnił,  że  przeprowadzimy  wśród  mieszkańców  kampanię  informacyjną,
przygotujemy ulotki dotyczace segregacji smieci.

Pani  Olga  Pogrebniak zapytała  czy  w  przyszłości  jest  możliwość  odnowienia  znaków
granicznych niektórych dróg w Radziwiłłówce. Znaki są pozacierane i mieszkańcy nie zawsze
wiedzą gdzie te drogi są. To może być przyczyną tego, że robiąc coś uważają że robią to na
swoim.

Pan Mikołaj Strapko stwierdził,  że obecne drogi nie są zgodne z komasacją,  mieszkańcy
jeżdżą po starych drogach.

Pan Wójt  zaproponował aby skontaktować się z pracownikiem UG Panem Dobrzanieckim,
wskazać  mu te  drogi,  które  rzeczywiście  są  wykorzystywane  przez  mieszkańców.  Nie  ma
możliwości żeby zrobic to na wszystkich drogach, trzeba tu rozsądku i rozwagi. Jeśli jakieś
drogi są nieużywane, to nie ma potrzeby wznawiania tam znaków.

Pan Wiesław Piotrowski  - sołtys sołectwa Adamowo-Mętna zwrócił się o uprzątnięcie śmieci
w beczkach stojących przy altanie na boisku w Adamowie, zepchnięcie trawy i gałęzi, fragment
nagrobków na nieczynnym wysypisku śmieci.

Pan Wójt poinformował, że śmieci na boisku zostaną uprzątnięte, co do wysypiska, to ono jest
nieczynne i nikt nie wyraził zgody na składowanie tam czegokolwiek. Zostaną tam ustawione
tablice zabraniające wyrzacania śmieci, traw itp.

Pan  Jerzy  Weremijewicz poruszył  sprawę  braku  widoczności  przy  wyjeździe  z  dróg
podporządkowanych na drogę powiatową. Szczegółnie trudny jest taki wyjazd w przypadku
ciężkiego sprzętu.

Pan Wójt zapewnił, że zostanie zgłoszony wniosek do Powiatowego Zarządu Dtróg w sprawke
przycięcia drzew na drodze powiatowej, na odcinku od Osłow w stronę Maćkowicz.

Pani Olga Pogrebniak zapytała co zrobić w sytuacji jeśli drzewa są na prywatnej posesji i
wychodzą na chodnik, zasłaniają widoczność. Dotyczy to świerków przy drodze wojewódzkiej
w Radziwiłłówce. Jest bardzo ciężki wyjazd od srony Mielnika, w kierunku do Adamowa i
Siemiatycz.

Pan Mikołaj Strapko – sołtys sołectwa Radziwiłłówka raz jeszcze stwierdził, że będąc czwartą
kadencję  sołtysem  widzi,  że  przez  cały  czas  łożymy  na  drogi  powiatowe  a  nie  mamy
zrobionych dróg gminnych.
Zdaniem Pana sołtysa najpier  należy zrobić drogi gminne a dopiero później pomagać przy
drogach powiatowych.
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Pan  Wójt przypomniał,  że  asfalt  w  Radziwiłłówce  na  odcinku  drogi  powiatowej  został
położony ze środków gminnych. Pan Strapko popierał wowczas te działania i nie przeszkadzało
mu, że jest to droga powiatowa.

Pan Stanisław Drozdowski – sołtys sołectwa Wajków poprosił o dokończenie łatania dziur na
drodze powiatowej  do Wajkowa i  w samej wsi.  Część drogi na odcinku od Mielnika i  od
Wajkowa zostało naprawione, nie zrobiono naprawy na środkowym odcinku drogi.

Pan Wójt zapewnił, że w tej sprawie będziemy interweniować w Powiatowym Zarządzie Dróg.
Przypomnmiał, że droga do Wajkowa tak jak praktyczne każda droga powiatowa na terenie
naszej gminy, została zrobiona przy współudziale środków gminnych.

Pani  Olga  Pogrebniak poinformował,  że  jedną  dużą  dziurę  na  drodze  powiatowej  w
Radziwiłłówce mieszkańcy załatali sami, zasypując ją kamieniami i żwirem.

Pan Lucjan Kożuchowski przypomnial, że każdy właściciel drzew rosnących przy drpodze ma
obowiązek ich przycinania i umożliwienia korzystania z drogi czy chodnika.

Do punktu 21.  

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  XXV  sesji  Rady  Gminy  Pan
Wiceprzewodniczący Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej
obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

  Wiceprzewodniczący Rady

                                             Mateusz Bukrewicz


